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Protokół  Nr  XXXVIII/09 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  07  września  2009  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
 
Początek obrad w dniu 07 września 2009 r.: 
- godz. 12.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 16.31 
 
 
W dniu 07 września 2009 r. w sesji uczestniczyło 29 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni: 
1. Marcin Napieralski 
2. Arkadiusz Pawlak 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu, 
- przewodniczący rad osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu, 
oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad powitał przybyłych na kolejną XXXVIII zwyczajną 
sesję Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, 
przedstawicieli Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków zawodowych, 
mieszkańców miasta oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 

Następnie Przewodniczący obrad w oparciu o przedłoŜoną listę obecności 
stwierdził, Ŝe na sali jest obecnych 29 radnych, zatem obrady Rady będą 
prawomocne. Oświadczył, Ŝe w związku z tym otwiera XXXVIII zwyczajną sesję Rady 
Miasta Szczecin. 
 

Przewodniczący obrad powołał na sekretarza obrad Artura Szałabawkę – 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecin – do prowadzenia listy mówców, 
przeprowadzania imiennych głosowań i innych czynności pomocniczych, 
niezbędnych do prawidłowego przebiegu posiedzenia. 
 
Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego MłodzieŜowej Rady Miasta Szczecin w 
celu przedstawienia radnym projektu „Pozycja MłodzieŜowych Rad w Polsce” 
realizowanego ze środków unijnych. 
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S. Perowicz – Przewodniczący MłodzieŜowej Rady Miasta Szczecin – przedstawił 
projekt „pozycja MłodzieŜowych Rad w Polsce”. Slajdy z prezentacji stanowią 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad: 
 

2. Zatwierdzenie protokołu z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej 
w dniu 20.07.2009 r. 

 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do wglądu 
w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego treścią. 
Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku z brakiem 
uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 18  przeciw – 0  wstrzym. – 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad: 
 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad zapytał czy są wnioski dotyczące zmian do 
porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 6 do protokołu): 
 
W. Dąbrowski – zgłosił wniosek o połączenie debaty nad projektem uchwały nr 
197/09 z omawianiem projektem nr 198/09. 
 
T. Hinc – zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 
178/09 w sprawie nadania nazw urzędowych rondom w Szczecinie. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Zastępca Prezydenta K. Nowak zgłosił wniosek, 
aby uchwały dotyczące planów zagospodarowania przestrzennego były omawiane po 
uchwale budŜetowej.  
 
Głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 178/09 
 
za - 18  przeciw - 3  wstrzym. - 3 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad oświadczył, Ŝe po rozpatrzeniu wniosków przez 
Radę porządek obrad XXXVIII zwyczajnej sesji jest następujący: 
 
1. Otwarcie Sesji i zatwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 

20.07.2009r. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

- 197/09 – zmian w budŜecie Miasta Szczecin na 2009 rok; 
- 198/09 – wyraŜenia zgody na nabycie przez Gminę Miasto Szczecin udziałów 

w Spółce Międzynarodowe Targi Szczecińskie Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Szczecinie; 

- 191/09 – zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Zawadzkiego – Klonowica” w Szczecinie pod nazwą „Zawadzkiego - 
Klonowica 2”; 

- 192/09 – zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Bolinko – Rynkowa” w Szczecinie pod nazwą „Bolinko - Rynkowa 2”; 

- 193/09 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego pod nazwą „Śródmieście Północ - Ofiar 
Oświęcimia” w Szczecinie; 

- 194/09 – zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
osiedla „Warszewo” w Szczecinie pod nazwą „Warszewo 3”; 

- 195/09 – Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
„śelechowa-Park Brodowski” w Szczecinie; 

- 177/09 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego; 

- 179/09 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowej połoŜonej w Szczecinie przy ul. Rugiańskiej 71b, 
72b, 73b sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz 
współuŜytkowników wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych; 

- 180/09 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowej połoŜonej w Szczecinie przy ul. Królewicza 
Kazimierza 59 sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz 
współuŜytkowników wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych; 

- 181/09 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego pod nazwą „Gumieńce – Płocka” w 
Szczecinie; 

- 182/09 – zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej; 
- 183/09 – oddania w uŜytkowanie wieczyste w drodze bezprzetargowej 

gminnych nieruchomości gruntowych na rzecz ENEA OPERATOR Sp. z o.o. z 
siedzibą w Poznaniu; 

- 184/09 – zamiaru zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w 
Szczecinie w części dotyczącej zakresu działania i lokalizacji filii 
bibliotecznych oraz zamiaru likwidacji Filii Numer 51; 

- 22/09 – opracowania i ustalenia warunków wprowadzenia w Gminie Miasto 
Szczecin programu pilotaŜowego pn. „Podręcznik dla Malucha”; 

- 185/09 – zmiany uchwały w sprawie polityki w zakresie kształtowania sieci 
handlowej w gminie Miasto Szczecin; 

- 186/09 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowych połoŜonych w Szczecinie przy ul. Wąskiej 9, 9a, 
9b, 9c, ul. Karola Szymanowskiego; ul. Edwarda Dembowskiego 27; Alei 
Bohaterów Warszawy 27, 27a, 27b, 28, ul. Legionów Dąbrowskiego 1, 2, 2a, 
sprzedawanych w drodze bezprzetargowej na rzecz współuŜytkowników 
wieczystych będących spółdzielniami mieszkaniowymi; 

- 187/09 – zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Szczecin; 

- 188/09 – pozbawienia kategorii drogi powiatowej i wyłączenia części ulicy 
Wały Chrobrego i placu Obrońców Westerplatte - stanowiących działkę o 
numerze geodezyjnym 25/2 z obrębu ewidencyjnego 1029 z uŜytkowania; 
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- 189/09 – opinii o lokalizacji ośrodka gier - salonu gier przy Al. Wojska 
Polskiego 29/9 w Szczecinie; 

- 190/09 – opinii o lokalizacji ośrodka gier - salonu gier przy Al. Niepodległości 
34 w Szczecinie; 

- 196/09 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali 
mieszkalnych na rzecz ich najemców; 

- 199/09 – pozbawienia kategorii drogi powiatowej i wyłączenia ulicy Ks. Bpa 
Władysława Bandurskiego - stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 
66/2 z obrębu ewidencyjnego nr 3096 z uŜytkowania; 

- 200/09 – pozbawienia kategorii drogi gminnej i wyłączenia z uŜytkowania 
części ulicy Leona Babińskiego stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 
169 z obrębu ewidencyjnego 2095 Szczecin i części ulicy Skrajnej stanowiącej 
działkę o numerze geodezyjnym 120 z obrębu 4092 Szczecin; 

- 201/09 – zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych; 
- 202/09 – pozbawienia kategorii drogi powiatowej i wyłączenia części placu 

Lotników stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 7/4 z obrębu 
ewidencyjnego 1036 Szczecin z uŜytkowania; 

- 203/09 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dla 
kalkulacji wysokości dotacji przedmiotowej dla Zarządu Dróg i Transportu 
Miejskiego w Szczecinie do komunikacji miejskiej; 

- 204/09 – zmiany uchwały w sprawie wsparcia finansowego tworzącej się 
Akademii Sztuki w Szczecinie; 

- 178/09 – nadania nazw urzędowych rondom w Szczecinie. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawozdanie z przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli w zakresie 

wieloletnich umów dzierŜawy i uŜyczenia zawieranych przez Gminę Miasto 
Szczecin z niepublicznymi podmiotami o charakterze edukacyjnym. 

8. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad: 
 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz w 
okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
B. Baran – zgłosił interpelację w sprawie statusu dróg w mieście, który utrudnia 
moŜliwość interwencji StraŜy Miejskiej – załącznik nr 8 do protokołu. 
 
B. Chochulski – Zastępca Prezydenta Miasta - poinformował, iŜ polecił 
przygotowanie stosownego projektu uchwały dot. zaliczenia przedmiotowych dróg do 
dróg gminnych. Przygotowany projekt potrzymał dosłownie 1,5 godziny temu w 
związku z powyŜszym zwrócił się o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały 
w sprawie Poinformował, Ŝe wydał takŜe polecenie zmiany oznakowania, które 
umoŜliwi StraŜy Miejskiej egzekwowanie obowiązku w zakresie prawidłowego 
parkowania. 
 
T. Hinc – zgłosił zapytanie w sprawie powołania doradców Prezydenta Miasta – 
załącznik nr 9 do protokołu. W imieniu klubu radnych PiS zaapelował, aby 
Prezydent nie powoływał na miejsce Prezydenta T. Jarmolińskiego nowej osoby, 
poniewaŜ ma trzech nowych doradców i to w zupełności wystarczy, aby zarządzać 
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miastem. I jednocześnie stwierdził, Ŝe klub PiS oczekuje comiesięcznych 
sprawozdań z rad udzielanych przez doradców Prezydenta.  
 
A. Szałabawka – zgłosił interpelację w sprawie Dot. remontu kładki dla pieszych, 
łączącej ul. Budziszyńską z Górkami Ustowskimi - załącznik nr 10 do protokołu. 
 
B. Chochulski – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, Ŝe wydał juŜ polecenie 
remontu przedmiotowej kładki.  
 
M. Kopeć – zgłosił interpelacje w następujących sprawach: 
- realizacji przez Prezydenta Miasta Szczecin Uchwały nr XXX/599/04 z dnia 14 

grudnia 2004r. w sprawie szczecińskiego standardu funkcjonowania i 
finansowania publicznych szkół i placówek oświatowych na terenie Miasta 
Szczecina oraz dokonania symulacji liczby etatów pracowników administracji i 
obsługi w poszczególnych szkołach i placówkach według innego wskaźnika niŜ 
wskaźnik struktury zatrudnienia pracowników pedagogicznych w stosunku do 
niepedagogicznych zawarty w Załączniku nr 1 do Uchwały nr XXX/599/04 - 
załącznik nr 11 do protokołu, 

- realizacji obowiązkowych i nieodpłatnych zajęć wynikających z nowelizacji 
ustawy Karta Nauczyciela art.42 ust.2 szkołach i placówkach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Szczecin - załącznik nr 12 do protokołu, 

- realizacji przez Prezydenta Miasta Szczecin Uchwały nr XXX/599/04 z dnia 14 
grudnia 2004r. w sprawie szczecińskiego standardu funkcjonowania i 
finansowania publicznych szkół i placówek oświatowych na terenie Miasta 
Szczecina w roku szkolnym 2008/2009 i 2009/2010 - załącznik nr 13 do 
protokołu. 

 
J. Wijas – zgłosił interpelację w następujących sprawach: 
- przedstawienia informacji nt. działań podjętych przez biuro i nowo utworzoną 

instytucję „Szczecin 2016” w sprawie starań o tytuł Europejskiej Stolicy Kultury - 
załącznik nr 14 do protokołu, 

- zaniedbanego terenu połoŜonego obok posesji Sikorskiego 2 - załącznik nr 15 do 
protokołu. 

 
 
W. Dąbrowski – zgłosił interpelację w sprawie zabezpieczenia i wzmocnienia skarpy 
przy ulicy Włościańskiej - załącznik nr 16 do protokołu. 
 
P. Bartnik – zgłosił interpelację w sprawie remontu wiaty przystankowej przy ulicy 
Arkońskiej - załącznik nr 17 do protokołu. 
 
L. Duklanowski – zgłosił zapytanie w sprawie uruchomienia procedury zmierzającej 
do oddania prawowitym właścicielom, Kongregacji Sióstr Miłosierdzia św. Karola 
Boromeusza z Trzebnicy, byłego Szpitala Miejskiego przy al. Wyzwolenia w 
Szczecinie - załącznik nr 18 do protokołu. 
 
A. Karut – zgłosił zapytanie w sprawie powstania Centrum Rewitalizacji Śródmieścia 
- załącznik nr 19 do protokołu. 
 
P. Kęsik – zgłosił zapytanie w sprawie pisma Prezydenta do Sióstr Boromeuszek - 
załącznik nr 20 do protokołu. Odnośnie planu zagospodarowania Kępy Parnickiej i 
Wyspy Zielonej przypomniał, Ŝe róŜne osoby podnosiły argument, Ŝe jeŜeli Gmina 
Miasto Szczecin i radni wyraŜą zgodę jednemu z inwestorów na to, Ŝeby na wyspie, 
gdzie obecnie znajduje się szkoła, powstało coś innego, to oni tak naprawdę nie są 



 6 

zainteresowani przeprowadzeniem tej inwestycji, tylko zmianą planu i sprzedaŜą. 
Radny poinformował, Ŝe zaraz po przyjęciu planu pojawił się baner: 17.000 m2 do 
sprzedania z planem zagospodarowania przestrzennego, na budynku Stoczni ODRA. 
 
A. Ruciński – poinformował, iŜ przeglądając materiały, które zostały przekazane do 
Komisji BudŜetu i Finansów, natknął się na wniosek dyrektora Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących nr 7 przy ul. Unisławy, o wymianę pokrycia dachowego na 
budynku szkoły. Radny potwierdził fatalny stan zadaszenia i dziwi go fakt, Ŝe 
sprawa ta nie została jeszcze załatwiona. Poinformował, iŜ znalazł takŜe pismo, 
które krąŜyło między Biurem Promocji i Informacji a Skarbnikiem Miasta – dotyczył 
wsparcia produkcji filmu pełnometraŜowego pod roboczym tytułem „Riders raven 
end the cross” na ok. 97.000 zł. Radny poinformował, Ŝe odpowiedź Skarbnika w tej 
sprawie była negatywna, natomiast Prezydent Chochulski w swojej odpowiedzi mówi 
o przesunięciach oraz o tym, Ŝe taka kwotę moŜe ewentualnie przekazać. Radny 
wyjaśnił, iŜ informacji medialnych (czasopismo „PrestiŜ”) dowiedział się, Ŝe film ten 
jest realizowany. Radny zapytał, kto i w jakim trybie przekazał środki miejskie na 
realizację tego filmu? JeŜeli przekazanie to odbyło się bez organizowania konkursu, 
to czy nie naleŜy uznać tego za pomoc publiczną, zgodnie z art. 87 ust. 1 traktatu 
ustanawiającego Wspólnotę Europejską, gdzie zapisano, Ŝe w przypadkach gdy 
pomoc ma charakter selektywny następuje uprzywilejowanie określonych 
przedsiębiorców lub produkcji uprzywilejowanych towarów. Radny uznał, Ŝe jeŜeli 
miasto ma dofinansowywać tego rodzaju produkcje to powinny być ogłaszane 
konkursy gdzie są jasno określone kryteria.  
 
S. Biernat – zgłosiła zapytanie w sprawie złego stanu sanitarnego piaskownic 
znajdujących się na terenach komunalnych - załącznik nr 21 do protokołu. 
 
U. Pańka – zgłosiła zapytania w następujących sprawach: 
- budowy mieszkań socjalnych przy ulicy Cukrowej - załącznik nr 22 do protokołu. 
- terenu po byłej cukrowni przy ulicy Cukrowej - załącznik nr 23 do protokołu. 
 
J. Lemm – poinformowała, Ŝe otrzymała kilka telefonów dotyczących pl. Jakuba 
Wójka. Mieszkańcy otrzymali informację, Ŝe na ten plac po remoncie nie moŜna 
będzie wyprowadzać zwierząt. Radna zapytała, czy na etapie projektowania nie 
moŜna by w tym miejscu takŜe przewidzieć odpowiednich pojemników na zbieranie 
nieczystości po zwierzętach.  
 
T. Hinc – przypomniał, Ŝe w ramach dotychczasowych zmian do budŜetu dwie dot. 
Inwestycji na stadionie POGONI. Główny argument przedkładanych zmian (4 mln zł) 
dotyczył tego, Ŝe na tym stadionie 5 września 2009r. odbędzie się mecz między 
Polską a Irlandią. Radny zwrócił uwagę, Ŝe mecz ten odbył się na stadionie Śląskim 
w Chorzowie. Radny zapytał, czy w związku z tym naleŜy rozumieć, Ŝe Prezydent nie 
poradził sobie na czas z modernizacją czy świadomie wprowadził w błąd radnych? 
 
Przewodniczący obrad B. Baran poinformował, Ŝe w chwili obecnej Prezydent P. 
Krzystek jest w podróŜy słuŜbowej a Prezydent T. Jarmoliński uczestniczy w 
Ogólnopolskiej Konferencji zorganizowanej przez szczeciński MOPR. 
 
P. Bartnik – wyjaśnił, Ŝe procedury przetargowe, które zostały uruchomione 
doprowadziły do sytuacji w których okazało się, Ŝe nie moŜna przeprowadzić 
zamierzonych inwestycji przed meczem. Radny przypomniał, iŜ przedstawiany był 
takŜe argument, iŜ naleŜy się takŜe przygotować do awansu POGONI do ekstra klasy 
a nie przeprowadzenie inwestycji nie pozwoli na rozgrywanie meczy. 
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W. Dzikowski – stwierdził, Ŝe coraz więcej osób wskazuje na terenie miasta 
pustostany. Spółki twierdzą, Ŝe nie przekazują mieszkań, bo wymagają one remontu 
ale spółki na przeprowadzenie takich remontów nie mają środków. Radny stwierdził, 
Ŝe jest t dobry moment na przeprowadzenie rewizji działań w kwestiach 
mieszkaniowych aby doprowadzić do jak najszybszego przekazania mieszkań 
oczekującym. 
 
A. Ruciński – odnosząc się do swoich interpelacji w sprawie parkingu przy ul. 
Arkońskiej poinformował, Ŝe w ostatniej odpowiedzi otrzymał wyjaśnienie, iŜ 
„proponuje się przeznaczyć na uruchomienie tymczasowego parkingu nieruchomości 
znajdujące się przy ul. Serbskiej i w tym celu wystąpiono do Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami o podanie informacji odnośnie planów związanych z ew. 
dzierŜawą bądź zbyciem tych nieruchomości.” Radny stwierdził, iŜ minęły juŜ dwa 
miesiące i chciałby poznać odpowiedź WGN i czy będzie moŜliwe urządzenie 
jakichkolwiek miejsc parkingowych dla obsługi Szpitala Wojewódzkiego przy ul. 
Arkońskiej. Radny poinformował, Ŝe w międzyczasie otrzymał informację, Ŝe w 
ramach terenu zajmowanego przez szpital znajduje się działka o numerze 3/24 do 
której sprzedaŜy szykuje się Marszałek Województwa. Radny stwierdził, iŜ Ŝyczyłby 
sobie aby słuŜby miejskie dogadały się z Marszałkiem w tej kwestii.  
 
Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska i Mienia poprosił o 15 minut przerwy. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił przerwę do godziny 13.30. 
 
Po przerwie: 
 
P. Kęsik – zgłosił wniosek o głosowanie bez dyskusji wszystkich projektów uchwał  
z wyłączeniem projektów nr 22/09, 185/09, i 197/09. 
 
T. Hinc – zgłosił wniosek przeciwny i zwracając się do radnego P. Kęsika 
przypomniał, Ŝe na komisjach na których były omawiane projekty nie był obecny 
Prezydent i jego zastępcy, a szereg pytań zadawanych podczas komisji zostawało bez 
odpowiedzi.  
 
H. Sokulska – radca prawny – wyjaśniła, Ŝe z punktu widzenia formalnego przy 
przyjęciu wniosku o głosowanie bez dyskusji, zgodnie z zapisami Regulaminu ma 
zostać dokonane wprowadzenie i przedstawione stanowiska klubów i przejście do 
głosowania. 
 
L. Duklanowski – zwrócił uwagę, Ŝe przedstawiona propozycja doprowadzi do 
sytuacji, Ŝe radni będą mogli głosować korespondencyjnie bez spotykania się oraz 
uznał, Ŝe takie działania ośmieszają Radę jako organ uchwałodawczy. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnego P. Kęsika 
 
za - 15  przeciw - 7  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został przyjęty. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad: 
 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

197/09 – zmian w budŜecie Miasta Szczecin na 2009 rok 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Stanisław Lipiński – Skarbnik Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu. Autopoprawka stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący klubu radnych PiS – przypomniał, Ŝe juŜ kiedyś 
zwracał uwagę, Ŝe w obecnej kadencji przedstawiciele ekipy rządzącej miastem nie 
wysilają się nawet, Ŝe by napisać uzasadnienie do projektu uchwały. Co to jest za 
uzasadnienie do uchwały budŜetowej, w której pisze się dwa zdania. Takie 
uzasadnienie radny uznał za kuriozalne. Radny  stwierdził, Ŝe ktoś w mieście 
próbuje robić na przekór Prezydentowi, który w swojej ulotce wyborczej mówił o 
100h, które będzie zbroił kaŜdego roku a tu przedstawia się zdjęcie kwoty 450.000zł 
z uzbrojenia. Radny uznał, Ŝe priorytetowa sprawa jest uzbrajanie terenów a 
przedstawione argumenty zgłaszane przez Skarbnika są niewystarczające. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
W. Dąbrowski – zwrócił uwagę, Ŝe Skarbnik podkreślał stale malejące wpływy a 
jednocześnie planuje się wydanie lekką ręką 450.000 zł, które moŜna by 
zagospodarować w innym miejscu. Stwierdził, Ŝe Skarbnik nie powiedział nic jak 
mocna jest spółka Międzynarodowe Targi Szczecińskie, ile przynosi miastu 
dochodów i dlaczego trzeba w nią inwestować. MoŜna jedynie opierać się na 
materiałach przedstawionych w uzasadnieniach do projektów uchwał nr 197/09 i 
198/09, oraz informacjach zaczerpniętych z Internetu. Na tej podstawie moŜna 
stwierdzić, Ŝe miasto mając 80% udziałów w Spółce chce na siłę dokupić udziały 
aby spłacić długi jednego z udziałowców. Zakupienie przedmiotowych udziałów nie 
zmieni sytuacji miasta w Spółce a Spółka chyba nie ma się najlepiej skoro komornik 
ma problem ze zbyciem udziałów i ich cena idzie w dół. Radny zgłosił wniosek o 
wykreślenie z projektu uchwały nr 197/09 załącznika 1 i 2 oraz odrzucenie projektu 
uchwały nr 198/09. 
 
H. Sokulska – radca prawny – na wniosek Przewodniczącego obrad wyjaśniła, Ŝe 
zgłoszony wniosek jest poprawką polegająca na wykreśleniu dwóch załączników. 
Uznała, Ŝe ta propozycja nie ingeruje w zakaz zwiększania deficytu. 
 
K. Nowak – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, Ŝe propozycja zakupu udziałów 
wynika z tego, Ŝe komornik w swoim wcześniejszym postępowaniu nie znalazł 
chętnych nabywców i miasto moŜe je zakupić po bardzo okazyjnej cenie, poniŜej 
ceny nominalnej. Cena nominalna wyceniona przez komornika to 260 zł a 
zabezpieczona kwota w budŜecie pozwala na nabycie tych udziałów za kwotę nie 
większą niŜ 169 zł. Prezydent, wyjaśnił, Ŝe dąŜy się do 100% przejęcia udziałów 
spółki poniewaŜ posiada ona bardzo atrakcyjne grunty, które mogą być 
przeznaczane na róŜne cele.  
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnego  
W. Dąbrowskiego 
 
za – 9  przeciw – 14  wstrzym. 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek nie został przyjęty. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 197/09 z autopoprawką 
 
za – 15  przeciw - 8  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian w 
budŜecie Miasta Szczecin na 2009 rok. Uchwała Nr XXXVIII/938/09 stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
198/09 – wyraŜenia zgody na nabycie przez Gminę Miasto Szczecin udziałów 

w Spółce Międzynarodowe Targi Szczecińskie Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 198/09 
 
za – 14  przeciw - 6  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia 
zgody na nabycie przez Gminę Miasto Szczecin udziałów w Spółce Międzynarodowe 
Targi Szczecińskie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Szczecinie. 
Uchwała Nr XXXVIII/939/09 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

191/09 – zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Zawadzkiego – Klonowica” w Szczecinie pod nazwą „Zawadzkiego - Klonowica 2” 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. Autopoprawka stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 191/09 z autopoprawką 
 
za – 20  przeciw - 1  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zawadzkiego – Klonowica” w 
Szczecinie pod nazwą „Zawadzkiego - Klonowica 2”. Uchwała Nr XXXVIII/940/09 
stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

192/09 – zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Bolinko – Rynkowa” w Szczecinie pod nazwą „Bolinko - Rynkowa 2” 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 192/09 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Bolinko – Rynkowa” w Szczecinie pod 
nazwą „Bolinko - Rynkowa 2”. Uchwała Nr XXXVIII/941/09 stanowi załącznik nr 33 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
193/09 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pod nazwą „Śródmieście Północ - Ofiar Oświęcimia” w 
Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 193/09 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod nazwą 
„Śródmieście Północ - Ofiar Oświęcimia” w Szczecinie. Uchwała Nr XXXVIII/942/09 
stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
194/09 – zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 

„Warszewo” w Szczecinie pod nazwą „Warszewo 3” 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 194/09 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Warszewo” w Szczecinie pod 
nazwą „Warszewo 3”. Uchwała Nr XXXVIII/943/09 stanowi załącznik nr 37 do 
protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

195/09 – Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
„śelechowa-Park Brodowski” w Szczecinie 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
Jagna Kosowska – Biuro Planowania Przestrzennego Miasta. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący klubu radnych PiS – w imieniu mieszkańców  
zgłosił wniosek do planu odnośnie wykonania zatoczki autobusowej dla przystanku 
końcowego autobusu linii 82 przy ulicy Kruczej. 
 
A. Nawacka-Górzeńska – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta – 
poinformował, iŜ są udogodnienia z Zarządem Dróg i Transportu Miejskiego i 
stwierdziła, Ŝe wniosek radnego moŜe być uwzględniony jako rozwiązanie 
przewidzianych w planie liniach rozgraniczających dla ul. Kruczej. 
 
L. Duklanowski – wycofał zgłoszony wniosek. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 195/09 
 
za – 21  przeciw - 2  wstrzym. – 0 
 
A. Ruciński – zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
Przewodniczący obrad zarządził ponowne głosowanie nad projektem uchwały nr 
195/09 
 
za - 20  przeciw - 1  wstrzym. - 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu „śelechowa-Park Brodowski” w 
Szczecinie. Uchwała Nr XXXVIII/944/09 stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
177/09 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
 
L. Duklanowski – poinformował, Ŝe Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska i Mienia będąca wnioskodawcą wycofuje przedmiotowy projekt uchwały. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

179/09 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowej połoŜonej w Szczecinie przy ul. Rugiańskiej 71b, 

72b, 73b sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz współuŜytkowników 
wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 179/09 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny netto nieruchomości gruntowej połoŜonej w Szczecinie 
przy ul. Rugiańskiej 71b, 72b, 73b sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz 
współuŜytkowników wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych. 
Uchwała Nr XXXVIII/945/09 stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

180/09 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowej połoŜonej w Szczecinie przy ul. Królewicza 

Kazimierza 59 sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz 
współuŜytkowników wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 180/09 
 
za – 21  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny netto nieruchomości gruntowej połoŜonej w Szczecinie 
przy ul. Królewicza Kazimierza 59 sprzedawanej w drodze bezprzetargowej na rzecz 
współuŜytkowników wieczystych: spółdzielni mieszkaniowej i osób fizycznych. 
Uchwała Nr XXXVIII/946/09 stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
181/09 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pod nazwą „Gumieńce – Płocka” w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 181/09 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
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Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod nazwą 
„Gumieńce – Płocka” w Szczecinie. Uchwała Nr XXXVIII/947/09 stanowi załącznik 
nr 46 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

182/09 – zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 182/09 
 
za – 13  przeciw - 1  wstrzym. – 5 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie opłaty targowej. Uchwała Nr XXXVIII/948/09 stanowi załącznik 
nr 48 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

183/09 – oddania w uŜytkowanie wieczyste w drodze bezprzetargowej 
gminnych nieruchomości gruntowych na rzecz ENEA OPERATOR Sp. z o.o. z 

siedzibą w Poznaniu 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 183/09 
 
za – 16  przeciw - 0  wstrzym. – 6 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie oddania w 
uŜytkowanie wieczyste w drodze bezprzetargowej gminnych nieruchomości 
gruntowych na rzecz ENEA OPERATOR Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu. Uchwała 
Nr XXXVIII/949/09 stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
184/09 – zamiaru zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczecinie 
w części dotyczącej zakresu działania i lokalizacji filii bibliotecznych oraz 

zamiaru likwidacji Filii Numer 51 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 184/09 
 
za – 13  przeciw - 1  wstrzym. – 6 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczecinie w części dotyczącej 
zakresu działania i lokalizacji filii bibliotecznych oraz zamiaru likwidacji Filii Numer 
51. Uchwała Nr XXXVIII/950/09 stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
22/09 – (wersja 2) opracowania i ustalenia warunków wprowadzenia w Gminie 

Miasto Szczecin programu pilotaŜowego pn. „Podręcznik dla Malucha” 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
J. Wijas – w imieniu klubu radnych SLD - uznał, Ŝe ma powaŜne wątpliwości co do 
sposobu realizacji szczytnego ale szczątkowego przedsięwzięcia. Radny zapytał po co 
przedstawiany jest przedmiotowy projekt uchwały skoro Prezydent ma moŜliwość 
realizacji tego rodzaju przedsięwzięć i nie potrzebuje do tego specjalnych uchwał? 
Jedyną odpowiedzią jaką moŜna znaleźć jest, Ŝe ta uchwała ma ewidentnie kontekst 
polityczny i chodzi jedynie o to, aby klub PO mógł pokazać w jaki sposób włącza się 
w sprawy edukacji. Co do samego programu pilotaŜowego to klub Ŝyczyłby sobie aby 
realizacja planu objęła nauczanie zintegrowane we wszystkich szkołach. Stwierdził 
iŜ liczy na to, Ŝe w pracach budŜetowych na 2010r. znajda się stosowne fundusze 
aby program realizować we wszystkich szkołach. Uznał, ze dla klubu radnych SLD 
ten projekt uchwały ma wymiar czysto propagandowy i zniesmacza fakt, ze przy 
okazji przedsięwzięć edukacyjnych omija się Komisję Kultury i Edukacji i usiłuje się 
robić politykę na własny rachunek. Zgłosił wniosek o odesłanie projektu uchwały do 
projektodawcy. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
P. Bartnik – uznał, za absurd czynienie radnym i prezydentom zarzutu z faktu, Ŝe 
są politykami. Zwrócił uwagę, Ŝe kaŜdy klub mógł przygotować taki projekt uchwały. 
Stwierdził, Ŝe ten projekt uchwały jest waŜny dlatego, Ŝe określa, iŜ radni oczekują 
od Pani Prezydent na koniec roku szkolnego informacji o jego realizacji oraz 
przedłoŜenia stosownego projektu, który stanie się prawem lokalnym 
obowiązującym w mieście na następne lata. 
 
L. Duklanowski – zwracając się do wnioskodawców o wyjaśnienia do obu wersji 
projektu. 
 
P. Kęsik – zgodził, się z przedmówcą, poniewaŜ druga wersja projektu ewidentnie 
pojawiła się po konferencji prasowej klubu SLD. Zwrócił uwagę, Ŝe w wersji 1 jest 
odniesienie do maja br. oraz Ŝe program pilotaŜowy został z powodzeniem 
zrealizowany przez Panią Prezydent E. Masojć. W związku z powyŜszym uznał, Ŝe 
wprowadzanie wersji 1 projektu na sesji wrześniowej mija się z celem i jest to 
ewidentna polityka. Uznał, Ŝe jeŜeli projekt (oczywiście w wersji 2) ma mieć 
jakikolwiek sens to powinien być tam zapis o kroczącym wprowadzaniu.  
M. Kopeć – uznał, Ŝe niezaleŜnie od autorstwa przedstawionego projektu i niuansów 
związanych z jej powstaniem, to trudno jest dyskutować na tym , Ŝe takie działania 
nie są potrzebne. Stwierdził, Ŝe dyskusja nad tym, Ŝe jest to projekt PO i próby jego 
odrzucenia są niepotrzebne. Uznał, Ŝe wprowadzenie programu pilotaŜowego jest 
uzasadnione dla sprawdzenia jak będzie to funkcjonowało. 
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T. Kalina – uznała, Ŝe uchwała powinna zostać przyjęta jednomyślnie tym bardziej, 
Ŝe zakłada, Ŝe dzieci stopniowo otrzymają wszystkie podręczniki w nauczaniu 
wczesnoszkolnym. Zwracając się do członków klubu radnych SLD poinformowała, 
Ŝe na podręcznikach nie będzie napisane, Ŝe jest to pomysł Platformy Obywatelskiej 
ale w swojej karierze nauczycielskiej pamięta czas kiedy szkoła otrzymywała bloki 
rysunkowe z logo SLD. 
 
J. Serdyński – poinformował, Ŝe nie jest podpisany pod omawianym projektem ale w 
pełni identyfikuje się z nim. Przypomniał, Ŝe nad pierwszą wersją projektu gdzie 
podawana jest data majowa, Rada debatowała w lutym. Wyjaśnił, Ŝe główny nacisk 
połoŜony jest na to, Ŝeby był to program wieloletni obejmujący nie tylko podręczniki 
ale takŜe zakup szafek. Poinformował, Ŝe Ministerstwo w wymiarze ogólnokrajowym 
planuje takŜe szykuje stosowne rozporządzenia. Radny zwracając się do radnych, 
którzy wnosili o zdjęcie przedmiotowego projektu zaapelował o trochę więcej 
wyrozumiałości aby umoŜliwić Pani Prezydent we współpracy z dyrektorami szkół, 
Komisję Edukacji i Kultury dopracować program. 
 
P. Juras – zwrócił uwagę, Ŝe klub radnych SLD cały czas dyskutuje nt. wartości 
merytorycznych tego projektu uchwały a nie próbuje, jak koledzy z klubu radnych 
PO, stawiać dzieci w roli zakładników. Uznał, Ŝe przedstawiony projekt uchwały nie 
jest nowatorski i jest juŜ realizowany przez kogoś, dlatego nie jest nawet autorski. 
Stwierdził, Ŝe gdyby został przedstawiony projekt uchwały z określonym poziomem i 
warunkami, które miałyby doprowadzić do wprowadzenia we wszystkich szkołach 
programu, wtedy moŜna by powiedzieć, Ŝe jest to prawo, które chcemy aby 
obowiązywało. Natomiast kiedy patrzy na projekt o pilotaŜowym wprowadzeniu 
programu, to jest to czysta polityka i do tego na najniŜszym poziomie. 
 
T. Hinc – przysłuchując się dyskusji uznał, iŜ główny zarzut dotyczy tego, Ŝe jest to 
pilotaŜ a nie program powszechny oraz dlaczego jest to wprowadzane jest uchwałą i 
dotyczy tylko najmłodszych. Przypomniał, Ŝe problem obciąŜonego kręgosłupa z 
powodu zbyt cięŜkich plecaków dotyczy nie tylko najmniejszych dzieci ale takŜe tych 
starszych. Uznał, Ŝe Miasto mając wpływ na szkoły podstawowe mogłoby zupełnie 
niedrogim kosztem sfinansować podręczniki dla wszystkich dzieci w szkołach to 
zdecydowanie by to poprawiło stan zdrowia dzieci. Zwrócił uwagę, ze Prezydent 
Miasta moŜe dokonać takiego zakupu podręczników bez zgody Rady Miasta, dlatego 
zamiast kłócić się o miano inicjatora naleŜy raczej pomyśleć jak rozwiązać ten 
problem w skali całego Szczecina. 
 
J. Stopyra – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 
 
za - 15  przeciw - 5  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
J. Wijas – podkreślił, Ŝe nikt z radnych SLD nie kwestionuje potrzeby istnienia 
programu i nie mam problemu z tym kto zgłosił inicjatywę. Uznał, Ŝe chodzi przede 
wszystkim o styl i profesjonalizmie, którego w tym przypadku zabrakło. Radny 
przypomniał, Ŝe projekt został zgłoszony przez radnych PO na początku roku, a 
wchodzi na sesję po rozpoczęciu roku szkolnego i to jest niezrozumiałe.   
 
P. Bartnik – zwrócił uwagę, Ŝe wszyscy odnoszą się do dokumentu, który nie jest 
przedmiotem obrad, poniewaŜ pojawiła się wersja 2 nad którą radni powinni 
debatować. Stwierdził, Ŝe podręczniki, które trzeba zakupić i które mają być 
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własnością szkoły z załoŜenia mają być nie jednorazowego uŜytku dlatego trzeba 
określić na ile ma on wystarczyć. Radny uznał, ze właśnie m.in. w takim celu naleŜy 
przeprowadzić pilotaŜ programu. Powstaje takŜe problem rękojmi takiego 
podręcznika. Zwrócił uwagę, Ŝe przedstawiony projekt przede wszystkim 
zobowiązuje Prezydenta, aby z końcem czerwca został przygotowany program 
obowiązujący na lata, który stanie się prawem lokalnym. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 22/09 (wersja 2) 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie opracowania i 
ustalenia warunków wprowadzenia w Gminie Miasto Szczecin programu 
pilotaŜowego pn. „Podręcznik dla Malucha”. Uchwała Nr XXXVIII/951/09 stanowi 
załącznik nr 54 do protokołu. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – zwróciła uwagę, Ŝe Rada Miasta 
wprowadza programy jakościowe, łącznie ze wzbogacaniem bazy dydaktycznej szkół. 
Poinformowała, iŜ nie prawdą jest, Ŝe projekt nie był konsultowany, poniewaŜ kiedy 
były określane wskaźniki i standardy to doskonale o nich wiedział radny M. Kopeć i 
był zorientowany jak przygotowywano szkoły do tego projektu. Zwróciła uwagę, Ŝe tą 
uchwałą Rada daje prezydentowi prawo do wprowadzenia w budŜecie kolejnego 
miejskiego programu jakościowego związanego z wyposaŜeniem gabinetów. 
Wyjaśniła, Ŝe decyzję będą musieli podjąć nauczyciele i dyrektorzy szkół, poniewaŜ 
ani Prezydent ani radni nie mogą zobligować nikogo do zakupu określonych 
podręczników. Pani prezydent zapewniła, Ŝe program będzie nosił nazwę „Miejski 
program bogacenia bazy dydaktycznej Gminy Miasto Szczecin” 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
185/09 – zmiany uchwały w sprawie polityki w zakresie kształtowania sieci 

handlowej w gminie Miasto Szczecin 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Michał Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
P. Kęsik – zwracając się do Zastępcy Prezydenta Miasta K. Nowak stwierdził, Ŝe jak 
rozumie ten projekt uchwały został przedstawiony Radzie Miasta po głębokim 
przeanalizowaniu skutków. Przypomniał, Ŝe w części „Manhattanu” jest pas 
drogowy i stanowi rezerwę bardzo powaŜnej inwestycji drogowej, która przez kolejne 
25 lat nie powstanie. Stwierdził, iŜ mówi o tym takŜe w kontekście poszerzenia 
ronda przy Manhattanie o trzeci pas.  
 
B. Chochulski – Zastępca Prezydenta Miasta - wyjaśnił, iŜ analiza była 
przeprowadzona pod kątem ewentualnych moŜliwości dobudowania jednego pasa na 
rondo. Zarówno z targowiskiem w Zdrojach jak i Manhattanem odbyły się spotkania 
i wyniku tej uchwały zostanie podpisana umowa, która wydłuŜy termin dzierŜawy. 
Poinformował, Ŝe w przypadku Manhattanu pojawi się dodatkowy zapis, Ŝe po roku 
w którym wchodzi przedłuŜenie miastu będzie przysługiwał trzyletni okres 
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wypowiedzenia umowy w przypadku realizacji inwestycji celu publicznego i na to 
przedstawiciele Manhattanu się zgodzili. Prezydent zwrócił uwagę, Ŝe trzeba brać 
pod uwagę Ŝe jest to szereg miejsc pracy i Ŝe jest to zrealizowana inwestycja na obu 
targowiskach.  
 
L. Duklanowski – zwrócił się o przedstawienie projektu umowy. 
 
P. Kęsik – stwierdził, Ŝe jak rozumie te same kryteria będą dotyczyły wszystkich 
zainteresowanych. Przypomniał, Ŝe na początku kadencji radni na komisjach 
spotkali się z prośbą i wnioskiem o podpisanie decyzji o zajęcie pasa drogi na 
budynek „RONDO”. 
 
B. Chochulski – Zastępca Prezydenta Miasta – stwierdził, Ŝe w kaŜdym działaniu 
naleŜy zachować proporcje. Inaczej trzeba patrzeć na rozbudowę wymienionego 
budynku o 4 albo i więcej pięter jak było to zgłaszane, a inaczej na kwestie rozbiórki 
jednego rzędu pawilonów. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 185/09 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie polityki w zakresie kształtowania sieci handlowej w gminie Miasto Szczecin. 
Uchwała Nr XXXVIII/952/09 stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

186/09 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny netto 
nieruchomości gruntowych połoŜonych w Szczecinie przy ul. Wąskiej 9, 9a, 
9b, 9c, ul. Karola Szymanowskiego; ul. Edwarda Dembowskiego 27; Alei 

Bohaterów Warszawy 27, 27a, 27b, 28, ul. Legionów Dąbrowskiego 1, 2, 2a, 
sprzedawanych w drodze bezprzetargowej na rzecz współuŜytkowników 

wieczystych będących spółdzielniami mieszkaniowymi 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 186/09 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny netto nieruchomości gruntowych połoŜonych w 
Szczecinie przy ul. Wąskiej 9, 9a, 9b, 9c, ul. Karola Szymanowskiego; ul. Edwarda 
Dembowskiego 27; Alei Bohaterów Warszawy 27, 27a, 27b, 28, ul. Legionów 
Dąbrowskiego 1, 2, 2a, sprzedawanych w drodze bezprzetargowej na rzecz 
współuŜytkowników wieczystych będących spółdzielniami mieszkaniowymi. 
Uchwała Nr XXXVIII/953/09 stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
187/09 – zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 187/09 
 
za – 16  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie wprowadzenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Miasto Szczecin. Uchwała Nr XXXVIII/954/09 stanowi załącznik nr 60 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
188/09 – pozbawienia kategorii drogi powiatowej i wyłączenia części ulicy 
Wały Chrobrego i placu Obrońców Westerplatte - stanowiących działkę o 
numerze geodezyjnym 25/2 z obrębu ewidencyjnego 1029 z uŜytkowania 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Michał Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący klubu radnych PiS poprosił o 10 minut przerwy. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił przerwę do godziny 15.41. 
 
Po przerwie: 
 
L. Duklanowski - Przewodniczący klubu radnych PiS – zwrócił się do Prezydenta B. 
Chochulskiego o publiczną deklarację, Ŝe podjęcie tej uchwały spowoduje, Ŝe miasto 
będzie miało otwartą drogę, Ŝeby nie stracić na swoich finansach związanych z 
uŜytkownikami, którzy w tej chwili tam funkcjonują. Zapytał, czy Wały Chrobrego 
nie staną się miejscem do którego mieszkańcy miasta będą mieli utrudniony wstęp? 
 
B. Chochulski – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, skrajne restauracje na 
Wałach Chrobrego: „Colorado” i „Columbus funkcjonują na zasadzie zajęcia pasa 
drogowego. Jest to specyficzny rodzaj zajmowania terenu a wniosek w tej sprawie 
jest rozpatrywany w procedurze administracyjnej i kiedy dotyczy to okresu 20-30 lat 
miasto taką zgodę musi udzielić. Skutecznie udaje się nie realizować takich 
wniosków w przypadkach kiedy zagraŜa to bezpieczeństwu ruchu drogowego. W tym 
konkretnym przypadku trudna byłaby taka argumentacja. W przypadku Restauracji 
„Chrobry” sytuacja jest jeszcze bardziej specyficzna. Część restauracji znajduje się 
na terenie gdzie miasto ma władztwo cywilne i Rada zgodnie z zasadami, które w 
mieście obowiązują moŜe się wypowiedzieć a część znajduje się w pasie drogowym. 
Prezydent zwrócił uwagę, Ŝe przy wydawaniu decyzji administracyjnej wyliczona raz 
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opłata na dany okres jest wiąŜąca i nie podlega waloryzacji. Zapewnił, Ŝe 
podejmowane działania mają na celu, aby miasto nie ponosiło strat.  
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 188/09 
 
za – 16  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej i wyłączenia części ulicy Wały Chrobrego i placu 
Obrońców Westerplatte - stanowiących działkę o numerze geodezyjnym 25/2 z 
obrębu ewidencyjnego 1029 z uŜytkowania. Uchwała Nr XXXVIII/955/09 stanowi 
załącznik nr 62 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

189/09 – opinii o lokalizacji ośrodka gier – salonu gier przy Al. Wojska 
Polskiego 29/9 w Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 
 
R. Słoka – Sekretarz Miasta – w imieniu Prezydenta wycofał projekt uchwały nr 
189/09. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
190/09 – opinii o lokalizacji ośrodka gier – salonu gier przy Al. Niepodległości 

34 w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 190/09 
 
za – 16  przeciw - 2  wstrzym. – 6 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie opinii o 
lokalizacji ośrodka gier - salonu gier przy Al. Niepodległości 34 w Szczecinie. 
Uchwała Nr XXXVIII/956/09 stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

196/09 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali 
mieszkalnych na rzecz ich najemców 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 196/09 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
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Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców. 
Uchwała Nr XXXVIII/957/09 stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
199/09 – pozbawienia kategorii drogi powiatowej i wyłączenia ulicy Ks. Bpa 
Władysława Bandurskiego - stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 66/2 

z obrębu ewidencyjnego nr 3096 z uŜytkowania 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 199/09 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej i wyłączenia ulicy Ks. Bpa Władysława Bandurskiego - 
stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 66/2 z obrębu ewidencyjnego nr 3096 z 
uŜytkowania. Uchwała Nr XXXVIII/958/09 stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

200/09 – pozbawienia kategorii drogi gminnej i wyłączenia z uŜytkowania 
części ulicy Leona Babińskiego stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 
169 z obrębu ewidencyjnego 2095 Szczecin i części ulicy Skrajnej stanowiącej 

działkę o numerze geodezyjnym 120 z obrębu 4092 Szczecin 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Michał Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 200/09 
 
za – 16  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi gminnej i wyłączenia z uŜytkowania części ulicy Leona Babińskiego 
stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 169 z obrębu ewidencyjnego 2095 
Szczecin i części ulicy Skrajnej stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 120 z 
obrębu 4092 Szczecin. Uchwała Nr XXXVIII/959/09 stanowi załącznik nr 71 do 
protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

201/09 – zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Michał Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 72 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 201/09 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia ulic 
do kategorii dróg gminnych. Uchwała Nr XXXVIII/960/09 stanowi załącznik nr 73 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
202/09 – pozbawienia kategorii drogi powiatowej i wyłączenia części placu 

Lotników stanowiącej działkę o numerze geodezyjnym 7/4 z obrębu 
ewidencyjnego 1036 Szczecin z uŜytkowania 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 74 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 202/09 
 
za – 16  przeciw - 2  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej i wyłączenia części placu Lotników stanowiącej działkę o 
numerze geodezyjnym 7/4 z obrębu ewidencyjnego 1036 Szczecin z uŜytkowania. 
Uchwała Nr XXXVIII/961/09 stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

203/09 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dla 
kalkulacji wysokości dotacji przedmiotowej dla Zarządu Dróg i Transportu 

Miejskiego w Szczecinie do komunikacji miejskiej 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 203/09 
 
za – 13  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dla kalkulacji wysokości dotacji 
przedmiotowej dla Zarządu Dróg i Transportu Miejskiego w Szczecinie do 
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komunikacji miejskiej. Uchwała Nr XXXVIII/962/09 stanowi załącznik nr 77 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

204/09 – zmiany uchwały w sprawie wsparcia finansowego tworzącej się 
Akademii Sztuki w Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 78 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 204/09 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie wsparcia finansowego tworzącej się Akademii Sztuki w 
Szczecinie. Uchwała Nr XXXVIII/963/09 stanowi załącznik nr 79 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

178/09 – nadania nazw urzędowych rondom w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
L. Duklanowski – w imieniu klubu radnych PiS zwrócił się o wykreślenie § 2. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie poprawkę klubu radnych PiS 
 
za - 21  przeciw - 2  wstrzym. - 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania poprawka została przyjęta. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 178/09 z poprawką 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nadania nazw 
urzędowych rondom w Szczecinie. Uchwała Nr XXXVIII/964/09 stanowi załącznik 
nr 81 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Zastępcy Prezydenta Miasta 
B. Chochulskiego o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały nr 205/09 w 
sprawie zaliczenia ulicy do kategorii dróg gminnych. 
 
za - 25  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek został poszerzony. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

205/09 – zaliczenia ulicy do kategorii dróg gminnych 
 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 205/09 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie . Uchwała Nr 
XXXVIII/965/09 stanowi załącznik nr 83 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 6 punktu porządku obrad: 
 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśniła, Ŝe sprawa dachu na XIII 
Liceum Ogólnokształcącym była juŜ poruszana wielokrotnie i jego stan jest znany 
natomiast nie otrzymała informacja o spadających dachówkach i Ŝe istnieje realne 
zagroŜenia dla zdrowia i Ŝycia. Zapewniła, Ŝe zostanie sprawdzony dokładnie stan 
obecny tego dachu i jeŜeli będzie taka potrzeba zostaną wykonane prace naprawcze. 
Pani Prezydent poinformowała równieŜ, Ŝe przy XIII Liceum Ogólnokształcącym 
planowana jest ogromna inwestycja i Ŝe w przyszłorocznym budŜecie zostanie 
rozwaŜony gruntowniejszy remont dachu. 
 
Pozostałe odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone na 
piśmie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 7 punktu porządku obrad: 
 

9. Sprawozdanie z przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli w 
zakresie wieloletnich umów dzierŜawy i uŜyczenia zawieranych przez 
Gminę Miasto Szczecin z niepublicznymi podmiotami o charakterze 
edukacyjnym. 

 
M. Kopacka Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła protokół z kontroli, 
który stanowi załącznik nr 84 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 8 punktu porządku obrad: 
 

10. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
J. Serdyński – zwrócił się aby na spotkaniach przedstawicieli klubów z Prezydium 
przed sesją z góry uzgodnić, które projekty uchwał wymagają dyskusji. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad: 
 

11. Zamknięcie obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe porządek obrad XXXVIII sesji 
został wyczerpany i oświadczył, Ŝe zamyka XXXVIII zwyczajną sesję Rady Miasta 
Szczecin. 
 
 
 

Przewodniczący obrad 
 

Bazyli Baran 
 
Protokołowała: 
 
Marta Klimek 


